



Communique N° D13-330 C/MINSANTE/SG/DRFP/SDBF/SMP/ BAO du 15 SEPT 2026
Portant publication des résultats de l'Appel d'Offres National Ouvert en procédure d'urgence N°08/D13-215/AONO /MINSANTE /CIPM/2026 du 14 juillet 2026 pour la fourniture et installation des équipements d'imagerie médicale au Ministère de la Santé Publique pour la prise en charge des événements de santé publique et catastrophes.

Financement : BF MINSANTE 2026.

Le Ministre de la Santé Publique, Maître d'Ouvrage Communique :
L'entreprise ci-dessous désignée est déclarée adjudicataire de l'Appel d'Offres susvisé, suivant les conditions ci-après :

Soumissionnaire	Conformité de l'Offre		Livraison		Enveloppe prévisionnelle (en FCFA)	Montant TTC proposé (en FCFA)	Rang	Observations
	OUI	NON	Délai	Lieu				
LEKOUET SARL BP: 961 Yaoundé Tel.: 697 913 357	oui	-	90 Jours	Ministère de la Santé Publique	195 000 000	195 000 000	1 ^{er}	Proposé attributaire

Le mandataire de l'entreprise ci-dessus désignée attributaire du Marché est invité à se présenter au Service des Marchés Publics (Bureau du Suivi et du Contrôle de l'Exécution des Marchés) pour la suite de la procédure.

Par ailleurs, le présent communiqué tient lieu de main levée de caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus.

Le présent communiqué sera enregistré, publié et communiqué partout où besoin sera. /-

Ampliations :

- MINMAP ;
- ARMP/JDM ;
- CIPM/MINSANTE
- DRFP/SDBF/SMP ;
- CHRONO/ARCHIVES.



Dr. Manon Malachie



Press Release No.

D13-330

/C/MINSANTE/SG/DRFP/SDBF/SMP/BAO 15 SEPT 2026

Concerning the publication of the results of the National Open Invitation to Tender under an Emergency Procedure N°08/D13-215/AONO /MINSANTE /CIPM/2026 of July 14, 2026 for the supply and Installation of medical Imaging equipment at the Ministry of Public Health for the Management of Public Health Events and disasters.

Funding: Ministry of Public Health Operating Budget

The Minister of Public Health, Project Owner, announces:

The company listed below is declared the successful bidder for the aforementioned tender, subject to the following conditions:

Bidder	Conformity of the Offer		Delivery		Estimated budget (in XAF)	Price including VAT offered (in XAF)	Rank	Observations
	Yes	No	Deadline	Location				
LEKOUET SARL Po Box: 961Yaoundé Tél.: 697 913 357	Yes	-	90 Days	Ministry of Public Health	195 000 000	195 000 000	1 ^{er}	Proposed awardee

The representative of the company named above as the successful bidder is invited to appear at the Public Procurement Department (Contract Execution Monitoring and Control Office) for the next stage of the procedure.

Furthermore, this announcement serves as the release of the bid bond for unsuccessful bidders.

This announcement will be registered, published, and disseminated wherever necessary. /-

Extensions:

- MINMAP;
- ARMP/JDM;
- CIPM/MINSANTE
- DRFP/SDBF/SMP,
- Chrono/Archives.



Dr. Marquanda Malachie